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PROTOKÓŁ NR 6/2021 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 09.09.2021 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Złożenie propozycji do projektu budżetu na 2022 rok. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą Sesję Rady Gminy. 

3. Sprawy bieżące. 

 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 13 osób, według załączonej listy obecności (radny 

S.Lysko przybył o godz. 16:25). Nieobecny radny M. Orocz. 

2. Adam Duczmal  – Wójt Gminy Bojszowy. 

3. Wojciech Boruciński – Kierownik referatu infrastruktury technicznej i gospodarki 

komunalnej Urzędu Gminy Bojszowy. 

4. Paweł Kłyk – starszy Inspektor ds. gospodarki komunalnej. 

Przebieg Posiedzenia 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Urzędu Gminy Bojszowy i  trwało od godz. 

16:02 do godz. 17:34. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku 

Publicznego Andrzej Rokowski otworzył posiedzenie komisji, powitał radnych oraz 

przybyłych gości, po czym przeszedł do realizacji porządku posiedzenia.  

 

 

Ad 2. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zaproponował, aby rozpocząć posiedzenie 

komisji od pkt. 2 porządku posiedzenia komisji (Zaopiniowanie projektów uchwał na 

najbliższą Sesję Rady Gminy). Propozycja uzyskała akceptację członków komisji.  
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Następnie przewodniczący udzielił głosu Panu Wojciechowi Borucińskiemu celem 

omówienia projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków w Gminie Bojszowy. 

Pan Wojciech Boruciński poinformował radnych, że w projekcie uchwały zmiany w stosunku 

do poprzednich lat nastąpiły w związku ze zmianą podstaw prawnych oraz przedstawił 

radnym treść wszystkich zmian w projekcie uchwały. Po zakończonej dyskusji 

Przewodniczący Andrzej Rokowski zarządził głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie  

(w obecności 12 radnych członków komisji) pozytywnie zaopiniowano projekt 

przedmiotowej uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Andrzej Rokowski poddał pod procedowanie  projekty uchwał: 

 w sprawie nadania nazwy „Modrzewiowa” drodze wewnętrznej położonej w Gminie 

Bojszowy w miejscowości Świerczyniec; 

 w sprawie nadania nazwy „Sosnowa” drodze wewnętrznej położonej w Gminie Bojszowy  

w miejscowości Świerczyniec. 

Głos zabrał Pan Paweł Kłyk, który omówił w/w projekty uchwał. Nazwa „Sosnowa” została 

zaproponowana przez mieszkańców – właścicieli działki drogowej. Natomiast nazwa 

„Modrzewiowa” została zaproponowana przez Urząd w związku z brakiem zgłoszenia 

właściwiej nazwy przez właścicieli działki drogowej.  

Przewodniczący Andrzej Rokowski zarządził głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

przedmiotowych projektów uchwał. 

W wyniku głosowania:  

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Modrzewiowa” drodze wewnętrznej 

położonej w Gminie Bojszowy w miejscowości Świerczyniec - pozytywna opinia; 11 ZA, 1 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (Horst), 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Sosnowa” drodze wewnętrznej położonej w 

Gminie Bojszowy w miejscowości Świerczyniec - pozytywna opinia; 11 ZA, 1 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (Horst). 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski poprosił o przedstawienie projektu uchwały  

w  sprawie nadania drodze wewnętrznej nazwy „Zagaje” położonej w Gminie Bojszowy  

w miejscowości Bojszowy Nowe. 

Pan Paweł Kłyk poinformował, że droga dla której jest propozycja nazwy „Zagaje” jest drogą 

gminną. Jednak po analizie Urząd Gminy proponuje nazwę „Wrzosowa” dla tej drogi. Ta 
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nazwa była konsultowana  z właścicielami działek przyległych do tej drogi i uzyskała ich 

akceptację. 

Przewodniczący Andrzej Rokowski zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem 

uchwały, w wyniku którego wydano pozytywną opinię – 11 ZA; 2 WSTRZYMUJĘ SIĘ 

(Horst, Rokowski).  

 

Ad 1. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski przystąpił do realizacji pkt 1. Złożenie 

propozycji do projektu budżetu na 2022 rok. 

Głos zabrał Przewodniczący klubu Gminna Wspólnota Samorządowa – radny Roman Horst, 

który w imieniu swojego klubu radnych przedstawił propozycję do budżetu na 2022 rok. 

Głos zabrał radny Krzysztof Komandera, który złożył propozycje do budżetu w imieniu 

klubu radnych Krzysztofa Komandera „Niezależni”.  

Głos zabrał radny Tomasz Lejawa, który złożył propozycje do budżetu w imieniu klubu 

radnych Gmina Bliższa Mieszkańcom.  

Złożone propozycje stanowią załącznik do protokołu.  

Następnie wywiązała się dyskusja podczas, której omawiano przedstawione propozycje oraz 

perspektywę finansową gminy i planowane inwestycje.  

 

Ad 3. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia, przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 


